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Kære Charlotte Vilstrup 
Som du kan se, har vi for over tre uger siden bedt om et møde vedr. 
indsigt i antibiotikaforbrug på svinefarme. Henvendelsen er 
videresendt til din afdeling, men vi har ikke fået svar. Skal vi tolke 
det sådan, at I ikke vil mødes, og at vi bare skal klø på med en 
aktindsigtsbegæring uden i fællesskab at få rammerne fastlagt. 
mvh 
Nils Mulvad 
formand for Åbenhedstinget 
 
 

 


